

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NUTRI DAR Date: 05-07-2023 10:08:20 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الغذاء التاريخ: 10-70-2023 08:80 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of NUTRI DAR cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 27-07-2023 at Through visual and electronic communication to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة دار الغذاء دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 27-07-2020 الساعة 10:00 في من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
1- Amending the Company's Articles and the Memorandum of Association of Nutridar Company to increase the number of the board of directors' members of the company by amending Article (7) of the Company's Article and Article (22) Paragraph (A) of Memorandum of Association:  "the company is managed by a Board of Directors consisting of Five members who are elected for four years in accordance with the applicable laws, regulations and the Memorandum of Association".  To be as follows:  "the company is managed by a Board of Directors consisting of Six members who are elected for four years in accordance with the applicable laws, regulations and the Memorandum of Association".	-1 تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة لزيادة عدد اعضاء مجلس الإدارة وذلك بتعديل المادة (7) من عقد التأسيس للشركة والمادة (22/أ) من النظام الأساسي للشركة: "يتولى إدارة الشركة وتصريف شؤونها مجلس إدارة مؤلف من فحمسة أعضاء يتم إختيارهم بطريق الإنتخاب لمدة أربع سنوات وذلك وفقا للقوانين والانظمة المرعية والنظام الأساسي للشركة" لتصبح على النحوالتالي: "يتولى إدارة الشركة وتصريف شؤونها مجلس إدارة مؤلف من ستة أعضاء يتم إختيارهم بطريق الإنتخاب لمدة أربع سنوات وذلك وفقا للقوانين والانظمة المرعية والنظام الأساسي للشركة"
Other:	آخر:
2- Election of a board member due to an increase in the number of board seats.	-2 انتخاب عضو مجلس إدارة على ضوء زيادة عدد مقاعد مجلس الإدارة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة





اسم المستخدم: أيمان عويضة أيمان عويضة